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پیشنهادهای 
داخلی برای بازی 

تدارکاتی
در حالی که تمرینات پرسپولیس 
قرار است از ۲۰ آبان از سر گرفته 
شود چند تیم لیگ برتری و لیگ 
یکــی بــرای برگــزاری دیدارهــای 
تدارکاتــی پیشــنهادهایی را بــه 
ســرمربی قرمزهــا ارائــه کرده اند 
که هنوز با پاسخی از سوی یحیی 
گل محمدی روبه رو نشده است. 
در ایــن راســتا گل محمــدی قصد 
دارد با بررســی برنامه های اردوی 
بــرون مــرزی و شــرایط حضــور 
دوبــاره ملی پوشــان در تمریــن 
پاسخ نهایی را به این پیشنهادات 
ارائــه دهــد و پــس از مشــخص 
یــف  یط چنــد حر شــدن شــرا
تدارکاتــی را از بین پیشــنهادهای 

رسیده انتخاب کند.

 
 علت حضور  درویش 

در فدراسیون
مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس 
که دیروز در ساختمان فدراسیون 
فوتبــال حاضــر شــده بــود بــرای 
پیگیــری چک هــای قــرض گرفته 
شــده از فدراســیون بــه این محل 
رفتــه بــود. در زمــان مدیریــت 
عزیــزی خــادم پرســپولیس 1۰ 
میلیارد تومان از فدراسیون قرض 
گرفت و برای بازپرداخت آنها چک 
داد. دیروز درویش به فدراسیون 
رفتــه بــود تــا ببینــد حساب شــان 
بــا فدراســیون بــه کجــا رســیده و 
چقــدر از حســابی کــه قبــاً قرض 
گرفته بودند مانده. ظاهراً برخی از 
چک ها مانده بود و درویش گفته 
این چک ها را باید تحویل بگیرند!

شکایت از پیمانکار 
درفشی فر به کجا 

رسید؟
با اینکه قرارداد 5 ســاله پیمانکار 
ورزشــگاه درفشی فر آخر شهریور 
امســال تمــام شــده بــود امــا ایــن 
پیمانــکار بــا قفــل و زنجیــر کــردن 
درهــای ورودی بــه ســاختمان 
زیــر ســکوها اجــازه اســتفاده از 
امکانــات آن محــل را بــه تیم های 
پایــه پرســپولیس نمــی داد امــا 
چنــد روز قبــل ایــن مشــکل حــل 
شــد. درویــش در مصاحبــه خــود 
خبــر جدیــدی دربــاره شــکایت 
از فــرد مــورد نظــر نــداد و گفــت 
فکــر نمی کنــد مشــکلی وجــود 
داشــته باشــد و در حــال پیگیــری 
مــه درفشــی فــر دا  هســتند! ا
البتــه درویــش در حالــی گفتــه 
مشکلی برای استفاده از امکانات 
ایــن ورزشــگاه وجــود نــدارد کــه 
همیــن دیــروز محســن خلیلی در 
مصاحبه با رســانه باشگاه گفت: 
»منتظریــم بــا پایــان اختافــات 
حقوقی بتوانیم از امکانات رختکن 
 و زیــر ســکو هم اســتفاده کنیم!«

  
15 آذر شروع 

بارگذاری مدارک 
حرفه ای

مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس 
دربــاره کســب مجــوز حرفــه ای 
بــه  زگشــت  با جهــت  ه  شــگا با
مســابقات لیــگ قهرمانــان آســیا 
گفــت: »آن هــم یک  بوروکراســی 
اداری دارد کــه از 15 آذر بارگــذاری 
تــازه شــروع می شــود. تیــم مجوز 
حرفــه ای مــا هــر دو ســه هفتــه 
جلســه ای بــا فدراســیون دارنــد. 
جلســات خوبی داشتیم. حتی دو 
جلسه هم در خدمت وزیر ورزش 
بودیم. او بسیار پیگیر این مطلب 
اســت. الحمدالله بدهــی خارجی 
نداریــم. آخریــن آنهــا یــک بدهــی 
حــدوداً 6 هزار دلاری بود که یکی 
دو روز پیــش آن را هــم به باشــگاه 
کورتریــک پرداخــت کردیــم. بــه 
تبــع آن از جهــت بازیکــن خارجــی 

مشکلی نداریم. «
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محسن خلیلی :

این پرداختی سابقه نداشته

مدیــر آکادمی پرســپولیس گفت: »خوشــبختانه با تلاش هــای آقای درویش 
و حمایــت هیــأت مدیــره ایــن اتفــاق افتــاد و فکر می کنم ســابقه نداشــت که 
تیم هــای پایــه در نیــم فصل، ۵۰ درصد حق و حقوق خود را دریافت کنند. در 
کل مجموعه اتفاقات خوبی رقم خورده است و با ادامه این روند برای ادامه 
بازی ها و فصل آینده، می توان این نوید را به هواداران داد که مجموعه فوتبال 

پایه پرسپولیس به یک تشکیلات منسجم و آکادمی واقعی تبدیل شود.«

سینا اسدبیگی

پرسپولیس پول نمی دهد

باشگاه ذوب آهن از پرسپولیس درخواست ۲۰ میلیارد تومان کرد تا دیگر پیگیر 
شکایت شان علیه پرسپولیس و این بازیکن نشود اما باشگاه پرسپولیس معتقد 
اســت کار قانونــی انجام داده و حتی حاضر نیســت یک میلیــارد تومان هم بابت 
شــکایت ذوبی ها پرداخت کند. در حالی که ذوب آهن از باشــگاه پرســپولیس و 
اسدبیگی شکایت کرده، درویش و وکیل سرخپوشان تهرانی اطمینان خاطر دارند 
که کار غیر قانونی انجام نداده و بر این اساس نباید پولی به ذوبی ها پرداخت کنند.

یورگن لوکادیا

وقتی قرارداد دارد چطور برود؟

آخرین واکنش رضا درویش به شــایعه برنگشــتن لوکادیا جالب اســت: »شایعه 
همیشه پیرامون پرسپولیس وجود دارد. آیا وقتی را سراغ دارید که هیچ شایعه ای 
نباشد؟ هر بار یک چیز را بهانه می کنند. چون آرامش در پرسپولیس را دوست 
ندارند و دوست دارند یک چیزی را بهانه کنند. وقتی لوکادیا با پرسپولیس قرارداد 
دارد چگونه برود؟ ضمن اینکه او از کار کردن در پرسپولیس بسیار راضی است. 
در این یکی دو ماه چقدر از خود من تا همه عوامل پرسپولیس حرف شنیده اید؟«

امیری نباید در دفاع چپ بازی کند

 فنونی زاده:  دربی بعد از جام جهانی
به چه دردی می خورد؟
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عملکرد پرسپولیس را به لحاظ 
کلی در 11 هفته ای که سپری شد 

چگونه ارزیابی کردید؟
پرســپولیس ماننــد چند ســال قبــل خوب 
فصــل را شــروع نکــرد امــا در ادامــه و بازی 
به بازی روند تیمی و نتیجه گیری بهتر شد 
و در صدر قرار گرفت. شــاید اشــکالاتی در 
کار تیم وجود داشت اما نحوه امتیاز گیری 
پرســپولیس بســیار خــوب بــود و موجــب 
شــد تــا سرخپوشــان بــا صدرنشــینی بــه 
تعطیــات برونــد کــه ایــن امــر بــه لحــاظ 
کلــی بــاارزش اســت. با وجود ایــن ما نباید 
بعضــی از واقعیت هــا را نادیــده بگیریــم 
چــون نحــوه بــازی کــردن و تعــداد گل هــا 
خوشــایند هواداران پرســپولیس نبود چه 
بســا کــه همه در کنــار امتیاز گیــری مثبت 
ایــن انتظــار را دارنــد که تیمشــان هجومی 
بــازی کنــد و تنهــا بــا یــک گل حریفــان را 
شکســت ندهد. نکته دیگــر هم در ادامه 

راه بــه ایــن مســأله باز می گردد کــه در نیم 
فصــل دوم بیشــتر بازی های پرســپولیس 
در خانــه حریفــان اســت از ایــن رو کار 
ســختی را پیــش رو دارد و بازی هایــش 
بــه مراتــب ســخت تر از دیدارهایــی بــوده 
کــه تاکنــون پشــت سرگذاشــته اســت. 
جــدا از ایــن نکتــه نیــاز اســت کــه در ارنــج 
پرســپولیس و نــوع بازی سرخپوشــان هم 
مســائلی ماننــد هجومی تــر بــازی کــردن و 
خلــق موقعیت هــای بیشــتر لحــاظ شــود 
تــا پرســپولیس بــا توجــه به پنــج مهاجمی 
کــه در اختیــار دارد حریفان را تحت فشــار 
قــرار دهــد و ضمــن رســیدن به پیــروزی با 
گل هــای قابــل قبولی حریفان را شکســت 
دهد که پیروزی ها بیشتر به دل هواداران 
و پیشکســوتان بچســبد. پرسپولیس پنج 
مهاجــم دارد کــه هــر تیمــی شــاید آرزوی 
داشتن هر کدام از این مهاجمان را داشته 
باشد به همین دلیل حیف است که برای 
چنیــن مهاجمانــی یــک یــا دو موقعیت در 
طــول یک دیدار ســاخته و پرداخته شــود. 
نکته دیگر در رابطه با کارهای تهاجمی به 

این موضوع باز می گردد که پرسپولیس با 
دو مهاجــم بــازی کند نکتــه ای که در عمل 
دیدیــم در مقابــل مس کرمان جــواب داد 
و سرخپوشــان بــا قــرار گرفتــن زوج دیاباته 
و لوکادیــا بــه برتــری رســیدند و ســه امتیاز 

خانگــی را دشــت کردنــد.
زوج مهاجمان خارجی در 

پرسپولیس نتیجه خواهد داد؟
لوکادیــا و دیاباتــه رزومــه خیلــی خــوب 
و قــوی دارنــد بــه همیــن دلیــل حتمــاً 
در پرســپولیس موفــق می شــوند البتــه 
بــه ایــن شــرط کــه بــرای ایــن دو مهاجم 
قــوی موقعیت هــای زیــادی بســازند و 
خیلــی خــوب ایــن دو بازیکــن را تغذیــه 
کننــد. لوکادیــا مــرد لحظه هاســت و 
خصوصیات فنی منحصر به فردی دارد 
و دیاباتــه هــم بــا آقــای گلــی در فوتبــال 
ایــران و بــازی در لیــگ قطــر ارزش هــای 

خــودش را نشــان داده اســت.
دو امتیاز فاصله با تیم دوم جدول 

می تواند حاشیه امنیت خوبی برای 
پرسپولیس باشد؟

نیــم فصــل دوم آبســتن حــوادث زیادی 
خواهــد بــود چــون بازی هــای زیــادی 
باقــی مانــده کــه پرســپولس بایــد در 
خــارج از خانه بــازی کند به همین دلیل 
پرســپولیس بایــد تــا آنجــا کــه می توانــد 
ســه امتیــاز بازی هــا را جمــع کنــد تــا 
شــرایطش در ادامــه راه بهتــر شــود و 
زودتــر خــودش را بــرای بازگشــتن بــه 

قهرمانــی آمــاده ســازد.
در رابطه با خط دفاعی پرسپولیس 

چه نظر کارشناسی دارید؟
پرســپولیس سه مدافع میانی خوب دارد 
که هر کدامشان ارزش های فنی بسیاری 
دارنــد امــا بــا وجــود ایــن هنوز زوج ســازی 
خوبــی در قبــال آنهــا انجــام نشــده که اگر 
ایــن چنین بــود بیرانوند در هــر بازی یکی 
دو موقعیــت صددرصــد را از مهاجمــان 
حریــف نمی گرفــت بــه همیــن دلیــل هم 
بایــد در خصــوص ســه مدافــع میانــی 

بهتریــن زوج ممکــن انتخــاب شــود.
در رابطه با دفاع چپ بهترین 

مدافع را چه کسی مد نظر دارید؟

بــه نظــرم نعمتــی در دفــاع چــپ بهتریــن 
اســت. او بایــد در ایــن پســت بــازی کنــد 
و امیــری نبایــد در دفــاع چــپ بــازی کنــد 
چــون خصوصیــات دفاعــی خوبــی نــدارد 
و حتمــاً بایــد یــک خــط جلوتــر بــازی کند. 
امیــری بایــد بــا ترابــی یــا بقیــه هافبک ها 
رقابت کند و در نهایت بهترین هافبک با 
نظر ســرمربی برای پرســپولیس کار کند.
در رابطه با دربی بعد از جام جهانی 

چه نظری دارید؟
بایــد قبــل از جــام جهانــی، دربــی برگزار 
می شــد تــا بازیکنان دو تیــم قبل از جام 
جهانی محک جدی می خوردند. در این 
صــورت دربی، عالی می شــد و بازیکنان 
هــم برای نشــان دادن توانایی هایشــان 
بــه مربیان تیم ملــی در کنار انگیزه های 
فراوانــی کــه هر دربی بــرای بازیکنان دو 
تیــم دارد بــه شــکلی بازی زیبــا و جذابی 
را بــرای هــواداران دو تیــم بــه وجــود 
مــی آورد. فکــر مــی کنم امســال که جام 
جهانی هســت برگزاری دربی بعد از این 

رقابت هــا بــه دردی نمــی خورد!

امیرمحمدقراگزلو
خبرنگار

پرسپولیس سه 
مدافع میانی خوب 

دارد که هر کدامشان 
ارزش های فنی 

بسیاری دارند اما 
با وجود این هنوز 

زوج سازی خوبی 
در قبال آنها انجام 

نشده که اگر این 
چنین بود بیرانوند 
در هر بازی یکی دو 
موقعیت صددرصد 
را از مهاجمان حریف 
نمی گرفت به همین 

دلیل هم باید در 
خصوص سه مدافع 

میانی بهترین زوج 
ممکن انتخاب شود

داداش زاده: هافبک های پرسپولیس خوب مهاجمان را تغدیه می کنند

امیدوارم تعطیلی لیگ این بار دیگر به پرسپولیس لطمه نزند

بهزاد داداش زاده هافبک سابق پرسپولیس 
معتقد اســت شــرایط هافبک ها بهتر شده 
و آنهــا بــه همیــن دلیــل پاس هــای خوبــی را 
بــرای مهاجمــان ســاخته و مهیا می ســازند. 
بــا وجــود این هافبک اســبق پرســپولیس از 
تعطیلــی مجــدد لیگ ابــراز نگرانــی می کند 
کــه ایــن مســأله مانند بار قبل سرخپوشــان 

را در شــروع دوباره دچار مشــکل نســازد.
 روند پرسپولیس را در یازده 

هفته ای که پشت سرگذاشت به 
لحاظ فنی چگونه ارزیابی کردید؟

پرســپولیس شروع خوبی در لیگ نداشت 

امــا رفته رفته بهتر شــد و بعــد از افتی کوتاه 
دوباره به بالاترین نقطه جدول بازگشــت و 
قدرت خودش را به رخ حریفان کشــید. در 
ایــن بین یک بار تعطیلی لیگ در شــرایطی 
کــه پرســپولیس بــا اقتــدار در صــدر قــرار 
داشــت شــدیداً به پرســپولیس لطمه زد و 
منجر به این شد که با یک باخت و تساوی 
تا حدودی تنزل کند اما در ادامه ســرمربی 
پرســپولیس تیمــش را خیلــی خــوب جمع 
و جــور کــرد و موفــق شــد به بهترین شــکل 
ممکن تیمش را هدایت کرده و نتایج خوبی 
بگیرد و دوباره تیم را به صدر جدول برساند. 
با وجود این من نگران تعطیلی دوباره لیگ 
هستم که این وقفه باز هم به پرسپولیس 
لطمه نزند چون تیم در بهترین شرایط قرار 

داشت. این بار هم تعطیلی بسیار طولانی 
اســت و شــرایط را در ادامــه بــرای تیم هــا 
دشــوار خواهد ســاخت اما چاره ای نیست 
و بایــد از تصمیــم گرفته شــده تمکین کرد 
چون به هر حال پرسپولیس هم باید مانند 
بقیــه تیم ها به گونه ای با تمرینــات و انجام 
بازی های دوستانه بازیکنانش را در شرایط 

نســبتاً خوب نگه دارد.
در رابطه با دربی که قرار است 

بعد از جام جهانی برگزار شود چه 
پیش بینی دارید؟

در ابتــدا امیــدوارم بــه هر شــکل ممکن که 
شــده مهم تریــن و حســاس ترین بــازی بین 
دو تیــم پایتخــت بــا حضــور تماشــاگر بگزار 
شــود چــون دربــی بــدون حضــور تماشــاگر 

هیجانــی نــدارد و هــوادار نباشــد فوتبــال به 
گونه ای خواهد شد که لذت زیادی نخواهد 
داشــت و بــه نوعی بــی روح خواهد بود. جدا 
از ایــن موضــوع هــم بایــد بگویــم نتیجــه 
دربــی بــه شــرایط آن روز تیم هــا خصوصــاً 
آمادگــی روحــی روانــی بســتگی خواهــد 
داشــت. بــا وجــود این مــن معتقــدم از آنجا 
کــه پرســپولیس بازیکنــان بــا کیفیت تــری 
بــه لحــاظ فنــی در اختیار دارد شانســش در 

حالــت عــادی بــرای برد بیشــتر اســت.
شرایط هافبک های پرسپولیس 

را چگونه ارزیابی می کنید و 
معتقدید این بازیکنان می توانند 

موقعیت سازی خوبی داشته باشند؟
مدتــی بــود کــه هافبک هــای پرســپولیس 

بــه آن شــکلی کــه انتظــار می رفــت در 
فــاز ســازندگی حضــور فعالــی نداشــتند و 
نمی توانســتند فرصت هــای خوبــی بــرای 
مهاجمان خودشان خصوصاً لوکادیا فراهم 
سازند اما خوشبختانه شرایط هافبک های 
پرســپولیس خــوب شــده بــه شــکلی که ما 
می بینیــم موفق شــده اند پاس هــای خوبی 
را برای مهاجمان خودشــان مهیا ســازند که 
آخریــن نمونه اش هم پاس زیبای ســروش 
بــه دیاباتــه در بازی مقابــل مس کرمان بود 
کــه روی همیــن پــاس شــیخ تــک گل ســه 
امتیــازی سرخپوشــان را ثمــر و تیمش را به 
برتــری رســاند تــا در نهایــت سرخپوشــان با 
صدرنشــینی به تعطیات بروند و از شرایط 

خوبــی در جــدول برخــوردار شــوند.

مسعودقراگزلو
خبرنگار


